
 

 

 

  

 

 

76% kibiców jest zadowolonych z funkcjonowania kolei podczas Euro 2012, wynika z sondażu 

przeprowadzonego przez PL 2012. Oznacza to, że ponad trzy czwarte kibiców wyraziło zadowolenie  

z jakości naszej pracy. Każdy z Państwa, zaangażowany w przygotowania do Mistrzostw, a potem 

obsługę podróżnych podczas ich trwania, ma swój cenny udział w tym, jakże pozytywnym, wyniku. 

Bardzo serdecznie za to dziękuję.  

 

Przez ostatnie tygodnie pracowaliśmy intensywnie, w pewnego rodzaju stanie wyjątkowym. Teraz, po 

zakończeniu Mistrzostw, wiemy, że było warto. Co zyskaliśmy? W wymiarze materialnym zostaną 

nam po Euro 2012 odnowione dworce, zmodernizowane przystanki i linie kolejowe. W wymiarze 

niematerialnym – bezcenne doświadczenie w obsłudze wielkiej, międzynarodowej imprezy, 

satysfakcja z dobrze wykonanej pracy i miłe wspomnienia. A także pewność, że jeśli dajemy z siebie 

wszystko i pracujemy razem, odnosimy sukces. Sukces, będący efektem ciężkiej pracy kolejarzy ze 

wszystkich spółek Grupy PKP.  

 

Energię, którą dało nam Euro 2012, wykorzystajmy w codziennej pracy. Zaczęły się wakacje –  

dla kolei czas intensywny i pełen wyzwań. Zróbmy wszystko, by podróżujący z nami w tym okresie 

pasażerowie oceniali nas jeszcze lepiej, niż kibice podczas Mistrzostw.  

 

Mistrzostwa Europy  okazały się być papierkiem lakmusowym naszej skuteczności. Udowodniły, że  

w pewnych obszarach kolej wymaga odważnych zmian i jest do nich przygotowana. Nie bójmy się ich. 

Zapewniam, że Grupa PKP zmienia się na lepsze.  
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